
2014D02978 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid heeft over de 
brief van de minister van Sociale Zaken en Werkgelegenheid van 
29 november 2013 met Informatie over het verbeteren van het toezicht en 
de handhaving in de kinderopvang en de voortgang van maatregelen om 
de kwaliteit te verbeteren (Kamerstuk 31 322, nr. 225) de navolgende 
vragen ter beantwoording aan de regering voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Van der Burg 

De griffier van de commissie,
Post 
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Nr Vraag 
1 Wat betekent het nieuw toezicht voor de gastouderopvang? Op 

welke wijze wordt het toezicht op en de handhaving van de 
kwaliteit in de gastouderopvang verbeterd? 

2 Wat gebeurt er als gevolg van het Nieuwe Toezicht met het 
convenant kwaliteit kinderopvang en de regeling kwaliteitseisen 
kinderopvang? 

3 Wat verstaat de regering onder pedagogische kwaliteit en kan 
worden aangegeven hoe zij deze steviger in wetgeving wil 
verankeren? 

4 Wat is het verschil tussen wettelijke randvoorwaarden en 
structuurkenmerken? 

5 Beoogt de regering het doel, namelijk pedagogische kwaliteit, 
centraal te stellen en daarmee de randvoorwaarden in feite 
doelvoorschriften te maken? Dus het doel wordt duidelijker 
omschreven maar hoe je het doel bereikt wordt vrij gelaten? 

6 Is de regering reeds in overleg met partijen in de sector over de 
vermindering van de regeldruk? Zo ja, wat zijn de uitkomsten/
resultaten tot nu toe? Zo nee, wanneer kan de Tweede Kamer de 
eerste resultaten van dit overleg verwachten? 

7 Hoe komt het eigen systeem van kwaliteitsborging en -toezicht van 
een kinderopvangorganisatie eruit te zien? Betreft het één en 
hetzelfde systeem voor alle kinderopvangorganisaties? Zo ja, hoe 
wordt dit landelijk uitgerold? Of zijn organisaties vrij om dit 
systeem vorm te geven? Zo ja, welke randvoorwaarden worden er 
aan dit eigen systeem gesteld? 

8 Hoeveel kinderen maakten gebruik van de kinderopvang in 
respectievelijk 2010, 2011, 2012 en 2013 

9 Hoeveel kinderen maakten gebruik van peuterspeelzalen in 
respectievelijk 2010, 2011, 2012 en 2013? 

10 Met welk percentage is het aantal peuterspeelzalen gedaald ten 
opzichte van 2010? Hoeveel peuterspeelzalen waren er in respectie-
velijk 2010, 2011, 2012 en 2013? 

11 Het project het Nieuw Toezicht wordt aangekondigd: welk tijdspad 
is hieraan verbonden en wanneer gaat het beginnen? 

12 De rapporten van de toezichthouder worden reeds in het Landelijk 
Register Kinderopvang en Peuterspeelzalen (LRKP) opgenomen: 
wat nu gaat er precies veranderen ten behoeve van het transparan-
ter maken van het toezicht? Op welke andere wijze gaat de regering 
de transparantie van het toezicht vergroten? 

13 Hoeveel procent van de kinderdagverblijven, buitenschoolse 
opvang (bso) en gastouders is in 2013 aan een onaangekondigde 
controle blootgesteld? 

14 Wat zijn de ervaringen tot nu toe met het gebruik van het risicomo-
del van GGD Nederland? Indien deze positief zijn, wordt het model 
verplicht voor alle GGD’en? Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet? 

15 Wordt met de harmonisering van de peuterspeelzalen met de 
kinderopvang, peuterspeelzalen in de toekomst ook door de GGD 
geïnspecteerd in plaats van door de Inspectie van het Onderwijs 
(IvhO)? Zo nee, waarom niet? 

16 Hoe staat het project van het Bureau Kwaliteit Kinderopvang (BKK) 
aangaande een integrale visie op kwaliteit, in verhouding tot het 
project het Nieuw Toezicht? Wat is de voortgang van het BKK-
project? Zou de vormgeving van het Nieuw Toezicht niet moeten 
volgen op de afronding van het project van BKK? Oftewel, moet het 
hoe (Nieuw Toezicht) niet volgen op het wat (definitie van/visie op 
kwaliteit, project BKK)? 

17 Hoe groot is het percentage GGD’en dat sinds 2012 het risicomodel 
van GGD Nederland gebruikt? 
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Nr Vraag 
18 Wat zijn de meerkosten van de professionaliseringsoperatie voor de 

kinderopvang en de peuterspelen? Wat betekent dit voor de 
begroting? 

19 Is de regering voornemens om voor het systeem van kwaliteitsbor-
ging een handreiking te ontwikkelen of te laten ontwikkelen in 
overleg met en/of door de sector? 

20 Hoe groot is de bekendheid onder de doelgroep (ouders) van het 
LRPK? Wat gaat de regering doen om de bekendheid van het LRPK 
te vergroten? 

21 Kunt de regering inzicht bieden in het aantal GGD’en dat het 
risicomodel van GGD Nederland hanteert? 

22 Kunt de regering inzicht bieden in de resultaten van het beter 
richten van inspecties conform het risicomodel van GGD 
Nederland? 

23 Op welke wijze worden de eisen ten aanzien van structuurkenmer-
ken geherformuleerd, zodat maatwerk mogelijk is? 

24 Hoe verwacht de regering dat kinderopvangorganisaties ouders bij 
het formuleren van doelen gaan betrekken? Welke rol hebben 
oudercommissies, die in de praktijk weinig invloed hebben, hierbij? 

25 Hoe moeten kinderopvangorganisaties de doelen gaan vastleggen: 
per organisatie of locatie? 

26 Is het gelijkwaardig alternatief onder het Nieuw Toezicht wel of niet 
mogelijk? 

27 Op welke wijze zijn experts op het gebied van de pedagogische 
ontwikkeling van kinderen betrokken bij de herijking van de 
kwaliteitseisen? 

28 Kan de regering inzicht bieden wat de gevolgen zijn van haar 
voornemen tot een herijking van kwaliteitseisen en het Nieuwe 
Toezicht voor de gastouderopvang? 

29 Kan de regering inzicht bieden wat de gevolgen zijn van uw 
voornemen tot een herijking van kwaliteitseisen en het Nieuwe 
Toezicht voor de ouderparticipatiecrèches? 

30 Is de regering voornemens om eisen te stellen aan het percentage 
mbo-, hbo- en universitair geschoolden binnen een kinderopvang-
instelling? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 

31 De regering hanteert het uitgangspunt vereenvoudigen waar het 
kan, maar in de juiste proportie tot het zwaarwegende belang van 
kwaliteit en veiligheid: wie bepaald deze proportie? Hoe wordt bij 
een controle een welles-nietesdiscussie voorkomen? 

32 Wanneer zullen de gesprekken over de BKR plaatsvinden? Kan de 
regering de Kamer informeren over de voortgang van deze 
gesprekken? 

33 Wanneer komt er duidelijkheid over de vraag of bestaande 
uitzonderingen op regels, zoals de drie-uursregeling, kunnen 
worden afgeschaft of onduidelijkheid over regelgeving kan worden 
weggenomen? 

34 Wat is de voortgang van de pilot «Gemeentebrede dagarrangemen-
ten»? Waarom is er voor gekozen de pilot in de gemeenten 
Nijmegen, Wijchen en Zaanstad uit te rollen? 

35 Kan de Kamer worden geïnformeerd over de uitkomsten van het 
onderzoek naar de ervaren regeldruk? 

36 In hoeverre wordt er gebruik gemaakt van de mogelijkheid om bij 
inspecties een aantal zaken vooraf al digitaal te controleren, zoals 
protocollen, missie en handelingsplannen? Kan dit bijdragen aan 
meer aandacht bij inspecties ter plaastse aan zaken die echt ter 
plaatse gecontroleerd moeten worden, zoals veiligheid, hygiëne en 
vaardigheden van het personeel? 

37 Hoeveel kinderopvangorganisaties doen mee aan het project Het 
Nieuwe Toezicht? 
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Nr Vraag 
38 Hoeveel sluitende dagarrangementen zijn er inmiddels via de pilot 

«gemeentebrede dagarrangementen» gerealiseerd? 
39 Hoe wordt verkend hoe de kennis van handhavers over de 

kinderopvangpraktijk kan worden vergroot? 
40 Wanneer moet het toetsingskader voor toezichthouders klaar zijn? 

In wat voor soort regelgeving wordt het toetsingskader vastgelegd? 
Hoe wordt de Kamer hierover geïnformeerd? En hoe worden 
kinderopvangorganisaties hiermee bekend gemaakt? 

41 Hoeveel structuurkenmerken zullen formeel worden vastgelegd? 
Wordt de afvinklijst met plusminus 120 items gehandhaafd? 

42 Kunt u inzicht bieden in het bestaande handhavingsinstrumenta-
rium en welke wijzigingen u voornemens bent daarin aan te 
brengen? 

43 Hoeveel ruimte krijgt de toezichthouder om zelf hiërarchie aan te 
brengen in zijn bevindingen? Kunnen hierbij overtredingen ten 
aanzien van structuurkenmerken ondergeschikt worden gemaakt 
aan de normen ten aanzien van pedagogische kwaliteit? 

44 Moet de handreiking die de IvhO, VNG en GGD Nederland opstellen 
in relatie tot de definitieve vormgeving van het Nieuw Toezicht 
worden bezien en opgesteld? Gaat de handreiking ook in op de 
samenwerking tussen deze partijen als het gaat om controle en 
handhaving? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

45 Kan de regering de veranderingen in de Gemeenschappelijke 
Inspectie Ruimte (GIR) toelichten? Hoe wordt de GIR in de praktijk 
ingezet? 

46 Wat verstaat de regering onder verregaande samenwerking tussen 
gemeenten en GGD’en? Worden de handhavingsbevoegdheden 
van GGD’en verder uitgebreid? Zo ja, op welke wijze? 

47 Op welk instrument doelt de regering wanneer Zij spreekt over het 
instrument dat toezichthouders gebruiken voor het observeren en 
toetsen van de pedagogische kwaliteit in de praktijk? 

48 Wanneer verwacht de regering de resultaten van het onderzoek dat 
nagaat of het instrument van de GGD dat de pedagogische praktijk 
toetst, aansluit op het instrument dat het Nederland Consortium 
Kinderopvang Onderzoek (NCKO) gebruikt? 

49 Is er reeds iets bekend over de verkenning van de voor- en nadelen 
van het laten betalen van herhaalinspecties door de betreffende 
kinderopvangorganisatie? 

50 Hoe vaak is een exploitatieverbod sinds invoering van deze 
maatregel opgelegd? 

51 Kan nader toegelicht worden hoe er gestuurd gaat worden op 
sneller handelen bij handhaving? 

52 Zijn er in respectievelijk in 2012 en 2013 exploitatieverboden 
opgelegd aan kinderopvangvoorzieningen? Zo ja, om hoeveel 
kinderopvangvoorzieningen gaat het dan, gespecificeerd naar 
kinderdagverblijven en peuterspeelzalen? 

53 Kan de regering inzicht bieden in de capaciteit die de GGD’en op dit 
moment ter beschikking staat voor de controle van de kinderop-
vang? Is de capaciteit voldoende om snel over te kunnen gaan bij 
handelen in het kader van handhaving? 

54 In hoeverre maken GGD’en gebruik van onaangekondigde 
controles bij kinderopvanginstellingen? Beschikt de regering over 
cijfers hoe vaak dergelijke controles de afgelopen jaren zijn ingezet, 
hoeveel procent dit van het totaal aantal uitgevoerde controles 
betreft en in hoeveel procent van de onaangekondigde controles dit 
heeft geleid tot handhavingsmaatregelen? 

55 Hoeveel procent van de gemeenten heeft de IvhO in 2013 geïnspec-
teerd? Hoeveel gemeenten beoogt de IvhO in 2014 te inspecteren? 
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Nr Vraag 
56 Waarom is gekozen voor een subsidieregeling, wat is de onderbou-

wing hiervan? Is het probleem dus dat een gebrek aan financiële 
middelen tot een te laag taalniveau leidt? 

57 Waarom is er niet voor gekozen om juridisch het minimumtaal-
niveau te verhogen? 

58 Hoe staat de inzet door middel van de subsidieregeling taal- en 
interactievaardigheden in relatie tot de kwaliteitsimpuls zoals 
beschreven in de brief van 1 december 2013 «Een betere basis voor 
peuters»(kamerstuk 31322–227)? Hoeveel geld zit er in deze 
subsidiepot? Speelt VVE/VVE-kwalificatie hierin ook nog een rol? 

59 Als het principe van deze regeling train-de-trainer is, waarom kan er 
dan ook subsidie worden aangevraagd voor pedagogische 
medewerkers die door de dan getrainde trainers onderwezen 
kunnen worden? 

60 In hoeverre hebben de maatregelen om de taal- en interactievaar-
digheden van de pedagogisch medewerkers een vrijblijvend 
karakter? Op welke wijze wordt bevorderd dat er ook in grote mate 
deelgenomen gaat worden aan de voorgestelde subsidieregeling? 

61 Zijn contracten ontbonden of niet meer verlengd, omdat pedago-
gisch medewerkers niet aan de taaleisen voldoen? Zo ja, om 
hoeveel medewerkers van respectievelijk kinderopvangvoorzienin-
gen en peuterspeelzalen gaat het dan? 

62 Hoe groot is het percentage medewerkers, dat niet voldoet aan de 
nieuwe taaleis, maar wel in het bezit is van een diploma op 
hbo-niveau? 

63 Hoeveel geld is de regering voornemens beschikbaar te stellen 
voor de subsidieregeling taal- en interactievaardigheden? Hoeveel 
euro is dat per (zittende) pedagogisch medewerker? 

64 Kan de regering op systematische wijze inzicht bieden over de 
punten waar op dit moment sprake is van uiteenlopende of 
afwijkende kwaliteitseisen (incl. structuurkenmerken) in de 
regelgeving tussen de kinderopvang, de peuterspeelzalen en voor- 
en vroegschoolse educatie? 

65 Wanneer kan de regering de Kamer informeren over de uitkomsten 
van het onderzoek om te komen tot een gezamenlijk toezichtska-
der? 

66 Wat zijn de huidige knelpunten voor het gezamenlijk toezicht van de 
GGD en de IvhO? 

67 Uit de monitor van de pilot «gemeentebrede dagarrangementen» 
blijkt dat 57% van de bso’s samenwerkt met sport-en spelorganisa-
ties. Wat betekent dit percentage in concrete aantallen? Om hoeveel 
bso’s gaat het in totaal?
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